
 

 

 

 

 

Geachte commissieleden, 

 

Namens uw voorzitter, de heer Benjamins, nodig ik u uit voor de commissievergadering 

Financiën en Veiligheid van woensdag 9 september a.s.  om 13.00 uur, Oude Raadzaal.  

 

Conformstukken 

 

Een raadsvoorstel inzake de Europese aanbesteding van de accountantscontrole, waarbij het 

programma van eisen en de offerteaanvraag worden vastgesteld, is in het auditcommittee 

uitvoerig voorbesproken en de  documenten worden met positief advies aan u voorgelegd, 

zie ook verslag en de brief van het auditcommittee die zijn bijgevoegd.  

 

Met betrekking tot het voorgenomen besluit van het college om toe te treden tot het 

samenwerkingsverband Dimpact wordt de raad in de gelegenheid gesteld wensen en 

bedenkingen in te brengen. Omdat wij die niet direct verwachten hebben we de brief onder 

de conformstukken geplaatst. Mocht u wel discussie hierover wensen, wilt u dat dan ruim op 

tijd bij de griffie melden?  

 

Aardbevingen / gaswinning 

 

In overleg met de burgemeester is besloten tijdens deze vergadering tijd in te ruimen om bij 

te praten over de stand van zaken met betrekking tot het aardbevings-/gaswissingsdossier. De 

brieven die de afgelopen zomer over dit onderwerp langs zijn gekomen heb ik bijgevoegd, 

maar verder gaat het m.n. om mondelinge toelichting. 

 

Controle kamerverhuurpanden 

 

De brandveiligheid van kamerverhuurpanden is een geregeld terugkerend item in uw 

commissie. Tijdens de bespreking van het jaarplan van de brandweer in januari zijn hier een 

aantal vragen over gesteld. Afgesproken is de beantwoording van deze vragen te bespreken 

in combinatie van het jaarverslag uitvoeringsprogramma (LTA 2015-65). Dit jaarverslag is 

als bijlage aan de beantwoordingsbrief toegevoegd. 
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Convenant Veilig Uitgaan 

 

Geregeld is de burgemeester gevraagd naar de gesprekken met de horeca inzake het zgn. 

‘happy hour’. Afgesproken is dat dit terug zou komen in het convenant veilig uitgaan (LTA 

2014-318). Dit convenant ligt nu voor, en het leek ons goed dit te agenderen, te meer omdat 

de burgemeester aan het eind van de brief nadrukkelijk vraagt of u er mee kunt instemmen 

dat hij dit convenant in oktober namens de gemeente ondertekent. 

 

Samenwerking met VZN 

 

Over dit onderwerp hebt u eerder gesproken (commissie 29 april) naar aanleiding van een 

collegebrief uit februari. Er lag toen inmiddels ook een tweede collegebrief ter tafel. Naar 

aanleiding van de bespreking zegde de burgemeester een procesvoorstel toe m.b.t. het 

vervolg. Dit voorstel ontving u eind mei. Voorgesteld werd de verschillende scenario’s te 

schetsen, alsmede de uiteindelijke keuze van het college, tijdens een presentatie begin 

september, waarover vervolgens in de commissie verder doorgesproken zou kunnen worden.  

Inmiddels ligt een brief voor over het voorgenomen besluit van het college. De beloofde 

presentatie krijgt u dinsdagavond 1 september a.s. Over het voorgenomen besluit van het 

college hebt u ook een brief gekregen van VZN zelf. Alle hierboven genoemde stukken heb 

ik voor een goed overzicht aan de agenda gehangen.  

 

 

Met vriendelijke groet,  

namens de voorzitter, 

 

 

 

Wolbert Meijer,  

raadsadviseur  


